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П Р О Т О К О Л 
№ 17 

 
 Днес, 09.04.2025 г., от 15.00 часа, в зала 304 на община Шумен се състоя заседание 
на ПК по „Просвета, образование и наука”. 
 
 На заседанието присъстваха:  

д-р АЛБЕНА ИВАНОВА-НЕДЕЛЧЕВА   - председател   
БИСЕРКА ЙОВЧЕВА     - зам.-председател 
БОРИС ИВАНОВ     - член 
ПАВЕЛ ПАВЛОВ     - член 
ВАСИЛ ТОДОРОВ     - член 
МИЙРЯМ САЛИМ-АХМЕД    - член. 
 
Отсъства по уважителни причини: 
ЯНКО ЯНКОВ                       - член. 
 
На заседанието присъстваха още: доц. д-р В. Ковчазова - заместник-кмет по 

„Образование и култура”; г-н Р. Въков - началник отдел ПОЗОП; журналисти. 
 

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р А. Иванова-
Неделчева.   

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Добър ден, колеги. Днес имаме комисия, свързана с 
годишните отличия за „Награда на Шумен за образование и наука“. Нашето заседание 
предлагам да бъде със следния дневен ред - обсъждане на аргументираните предложения от 
институциите, т.е. разглеждаме предложението на Експертната комисия за присъждане на 
годишното отличие и като втора точка - избор на комисия за таен вот. 

 
С 5  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие следния  

 
Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 
    

1. Обсъждане на предложението на Експертната комисия  за присъждане на 
годишното отличие „Награда на Шумен за образоване и наука“ за 2024 г.; 

2. Избор на комисия за таен вот.  
 
 
ПО ПЪРВА ТОЧКА 

 
Обсъждане на предложението на Експертната комисия  за присъждане на 

годишното отличие „Награда на Шумен за образоване и наука“ за 2024 г. 
 
Д-р А. Иванова-Неделчева - „Колеги, на 28-ми март се проведе заседание на 

Експертната комисия за присъждане на годишното отличие в „Награда на Шумен за 
образование и наука“ за 2024 година. Ще припомня състава на Експертната комисия: бяхме 
аз като председател, Мирям Салим-Ахмед, Юлиана Христова, Гергана Илиева, проф. 
Борислав Беджев, г-жа Миглена Стефанова и г-жа Кремена Маринова.  

Колеги, предполагам, че сте се запознали с предложенията. Само ще изброя 
категориите, в които имаме предложения.“ 
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Д-р А. Иванова-Неделчева припомни на присъстващите в залата предложените 
номинации, които са отразени в последващата таблица. 

 
№ 
в 
На 
ред 
бата 

Категория 
 

№ Номинирани Образователно 
възпитателно заведение 

 ИНДИВИДУАЛНА НАГРАДА 
1. Ученик на годината в 

хуманитарната и 
природоматемати- 
ческата област 

1. Симона Н. Христова - 
ученичка от XIБ клас в  
ППМГ „Н. Попович“ 

ППМГ „Н. Попович“ 

2. Димитър Й. Стойков - 
ученик от 12 клас в СУ 
„Сава Доброплодни“ 

СУ „Сава Доброплодни“ 
 

2. Ученик на годината в 
областта на изкуствата и 
спорта 

1. Боян Николов - ученик 
от XII клас в ППМГ „Н. 
Попович“, член и 
участник в дейността на 
школа „Дърворезба“ към 
ЦПЛР-ОДК „А. 
Стоянов“ - Шумен 

ЦПЛР-ОДК „А. Стоянов“ 
- Шумен 

3. Ученик на годината в 
областта на 
професионалното 
обучение  

1. Дениз Ив. Иванов - 
ученик от XII клас в 
ПГМЕТТ „Хр. Ботев“, 
специалност 
„Компютърна техника и 
технологии“ от професия 
„Техник на компютърна 
техника“ 

ПГМЕТТ „Хр. Ботев“ 

   4. Студент в областта на 
природните, 
математическите и 
технически науки 

1. Цветелина Д. Петрова - 4 
курс, спец. 
Информационни 
технологии, 
информатика и 
математика, ШУ „Е. К. 
Преславски“  
 

ШУ „Е. К. Преславски“ 
 

2. Курсант старшина 
Пламена Иванова от 
1380-20 класно 
отделение, обучаваща се 
в ОКС „магистър“, 
специалност „Геодезия“ 
и военна специалност 
„Организация и 
управление на военните 
формирования на 
тактическо ниво“, 
специализация 
„Артилерийско 

НВУ „Васил Левски“, 
Факултет „Артилерия, 
ПВО и КИС“ 
 



 3

инструментално 
разузнаване“ 

6. Учител на годината в 
системата на 
предучилищното 
образование 

1. Светлана Ф. Чехо - 
старши учител в ДГ 
„Конче вихрогонче“ 

ДГ „Конче вихрогонче“ 

7. Учител на годината в 
начален етап на 
образование 

1. Гергана Грозева - старши 
учител начален етап в 
НУ „И. Р. Блъсков“ 

НУ „И. Р. Блъсков“ 

8. Учител на годината в 
сферата на природните, 
математическите и 
техническите науки 

1. Инж. Недялка М. 
Йорданова - учител по 
професионална 
подготовка в ПГМЕТТ 
„Хр. Ботев“ 

ПГМЕТТ „Хр. Ботев“ 

10. Директор/заместник -
директор на детска 
градина 

1. Д-р Даниела Д. 
Димитрова - директор на 
ДГ „Изворче“ 

ДГ „Изворче“ 

11.  Директор/заместник -
директор на училище, 
центрове за подкрепа за 
личностно развитие и 
специализирани 
обслужващи звена 

1. Калина Маринова - 
заместник-директор по 
учебната дейност на II 
ОУ „Д-р П. Берон“ 

II ОУ „Д-р П. Берон“ 

 КОЛЕКТИВНА НАГРАДА 

1. Ученическа формация 1. Ученически съвет към 
СУ „Сава Доброплодни“ 
- гр. Шумен 

СУ „Сава Доброплодни“ 
 

3. Педагогически колектив 
в системата на 
предучилищното 
образование 

1. Педагогическият 
колектив на ДГ „Братя 
Грим“ 

ДГ „Братя Грим“ 

4. Педагогически колектив 
в системата на средното 
образование /училища, 
центрове за подкрепа за 
личностно развитие и 
специализираните 
обслужващи звена/ 

1. Педагогическият екип на 
ЦПЛР-ОДК „Анастас 
Стоянов“ Шумен 

ЦПЛР-ОДК „Анастас 
Стоянов“ Шумен 

 
 
Д-р А. Иванова-Неделчева - „Давам ви думата за изказвания, обаче аз предлагам на 

нашите гости - учениците от СУ „Сава Доброплодни“, които са в категория „Ученическа 
формация“ и са тук, да кажат нещо на комисията. Нека да им дадем думата.“ 

Г-н Ст. Калинов - „Здравейте уважаеми членове на комисия по образование, тъй като 
ние сме членове и всъщност ние двамата сме председатели на Ученическия съвет към 
нашето училище, ние решихме, за да покажем, че ученическото самоуправление е важно за 
нас, да дойдем и да си защитим кандидатурата, а не някой друг. За нас е много голямо 
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удоволствие, че Ученическият съвет е предложен за колективната награда тази година. 
Смятаме, че в последните две години, откакто първо аз бях председател, след това Данина 
Ганчева, която виждате до мен, стана председател смятам, че Ученическият съвет преживя 
своя ренесанс и ние успяхме да превърнем тази организация в едно много добре работещо 
колело, което наистина да защитава интересите на нашите ученици. Ще наблегна на 
първия, най-важен приоритет лично за мен, но и за всеки член на Ученическия съвет. Това, 
което ние успяхме да направим в съвета е да накараме всеки един ученик да се чувства 
малко по-комфортно в училище, да не приема тази институция просто за мястото, където 
ще изкара шест часа и ще учи просто, без въобще да мисли за личностното си развитие, без 
да се забавлява. И смятам, че много, много добре сме си свършили работата.“ 

Г-ца Д. Ганчева - „Това, което е съвета в момента, той е работещо звено в училище, 
което дава гласност на нашите ученици. Нашите инициативи, събития това, което правим 
всъщност поставя фокус над проблемите, които са нашумели в града и има за цел да даде 
отзвук в града. Ние сме много щастливи, че всъщност това се случва, че ние сме се 
включили не само в града, в областта, а и в национален план. Като председател участвах в 
Петата национална среща на ученическите съвети и парламенти в град Пловдив, която се 
проведе в края на март месец, и там имахме удоволствието да разговаряме със заместник-
министъра на младежта и спорта - г-н Младенов, който изказа своето мнение, че той 
наистина знае кои сме , чувал е за нашите инициативи и той заяви: „Шумен е един град 
на активни млади хора.“ И това за нас беше изключително важно. Поставяме фокус на 
доброволчеството, а именно кампанията, която провеждаме през м. октомври относно 
даряването на храна на приютите. Поставяме фокус на доброволчеството, за да покажем 
колко е важно ние да бъдем добри, защото когато ти даваш добро, то и доброто се връща 
към теб. Другото е за гражданското участие, гражданската активност и за нас по-големите - 
гражданското образование като предмет в училище. Това са ключовите неща, над които 
работим в съвета и се развиваме и съм горда да кажа, че като настоящ председател виждам 
активността в своите съученици и колко са дейни те и как наистина искат да направим 
нещо по-добро с този съвет.“ 

Г-н Ст. Калинов - „Виждате, че Ученическият съвет на „Савата“ вече не е само в 
Шумен, той е на националната карта на ученическите съвети и парламенти. Много сме 
щастливи. Ще допълня това, което Данина каза, че даже напускаме и границите на 
страната, тъй като от Ученическия съвет, освен че обръщаме огромно внимание на каузи 
като борба с агресията в училище, доброволчество и благотворителност, ние също така 
обръщаме внимание на гражданското образование. Миналата година титулярният отбор на 
нашето училище участва в състезание - състезанието „Евроскола“, което ние спечелихме и 
наградата беше квота за участие в младежката сесия на Европейския парламент. Бяхме 30 
ученици в Страсбург, като смея абсолютно безпристрастно да кажа, че бяхме вдъхновени и 
бяхме може би най-добрият отбор, най-изказващите се, най-много вдигащи ръка, най-
активните. Ученическият съвет е наша кауза и се радваме, че той продължава да се развива 
и продължава да расте и просто смятаме, че такава формация, такава организация е 
необходима за всяко едно училище. Другото, което можем да споменем за Ученическия 
съвет е, че ние сме свързани и с международни проекти. Ние сме част от международния 
проект KERING, който е в държавите България, Румъния, Унгария, Гърция и Хърватска, в 
който ние се борим против агресията в училище. Смятам, че доста добре се справяме, тъй 
като организираме много, много кампании, които вие имате тук. На вас е предоставено 
разбира се, и двете подкрепи за номинации от двата общински приюта в района. 
Благодарим ви много за вниманието. Отново искаме да благодарим и на общинска 
администрация, и на всички замесени, които ни помогнаха ние да бъдем номинирани за 
тази престижна награда на община Шумен.“ 
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Г-жа Б. Йовчева - „Извинявам се първо за закъснението. Просто в момента сме под 
доста голямо напрежение с организацията на международния турнир по информатика, но 
искам да се изкажа по категорията „ученик на годината в хуманитарната и природо-
математическата област“. Единият вариант беше да напиша писмо за подкрепа, но тъй като 
бях сигурна, че ще направя всичко възможно да присъствам на тази комисия, предпочетох 
подкрепата за Симона Христова да я изразя лично. Симона Христова тази година, тя и 
миналата година имаше изключителни постижения, също беше един от хората, които бяха 
номинирани от педагогическия съвет на Природо-математическата гимназия, но тази 
година според мен, тя нямаше никаква конкуренция. Тя поначало има много малка 
конкуренция в цялата страна, защото нейните постижения през годината бяха 
изключителни. Четвъртото ѝ място на Европейска олимпиада по информатика за момичета, 
тя е световна и участват 400 състезатели от повече от 30 държави, четвърто място на такъв 
форум е изключително постижение. Много малко шуменски състезатели са стигали до 
такова място. Освен това, нейното постижение не е само на момичешката олимпиада, а още 
на няколко международни олимпиади. На колкото олимпиади отиде, тя завоюва медали. 
Беше номинирана и за наградата „Джон Атанасов“ на Президента. Така че аз смятам, че 
човек като Симона Христова трябва да бъде ученик на годината, просто защото тя 
представя Шумен не просто в страната, но и по света. Така че това е моята подкрепа за нея. 
Иначе останалите, всичките ѝ постижения, те са приложени, също и мнението на 
Педагогическия съвет, но това е лично мое мнение като неин преподавател. Тя отдавна вече 
е минала нивото, на което аз да ѝ преподавам. Много отдавна знае много повече от мен, 
така че в момента по-скоро логистиката остана от мене. Иначе те си се готвят сами. Може 
освен това да ѝ пожелаем успех петък и събота и да видим още един медал.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Пожелаваме ѝ успех. Когато един учител до там обучи 
децата, че те да започнат вече сами самоподготовката си, това е най-голямото 
удовлетворение. Аз познавам Симона и това е едно изключително дете.“ 

Г-н Б. Иванов - „Аз мисля, че и двамата номинирани са много достойни. Това, което 
г-жа Бисерка Йовчева каза за Симона - абсолютни адмирации. За мен, щом имаме две 
предложения, всеки един от нас може да прецени за кого да гласува. Аз мисля, че щом са 
стигнали дотук, и двамата заслужават отличието. Така че абсолютно всичко от тук нататък 
би било излишно. Щом са двама номинирани, това означава, че са много стойностни деца.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Да обобщим това, което каза току-що г-н Иванов, че в 
крайна сметка, щом са стигнали дотук, щом има номинации и е минало през Експертна 
комисия, обсъдено е, то всички те заслужават да бъдат подкрепени. Естествено, там, където 
има по двама, ще остане само единият.“ 

 
 
Доц. д-р В. Ковчазова - „Ще взема думата относно нещо, което мисля, че е важно да 

го спомена, след което ще се извиня и ще трябва да напусна вашето заседание, тъй като има 
и доста други форуми, на които трябва да присъствам. От името на проф. Христов говоря в 
момента и от мое име. Искам да ви кажа, че проф. Христов и аз предлагаме ученическа 
формация и ученическия отбор на Школа А&Б в състав: Даниел Койнов, Симона Христова, 
Серкан Рашит, Александър Вълчев, Нермин Идирис, Никола Вълчанов, Божан Иванов, 
Владислав Костов и Явор Василев, да получат „Награда на кмета на Община Шумен“ за 
принос в областта на образованието, науката, за техните постижения и принос на местно, 
регионално, национално или международно ниво. Това е чл. 46 от раздел 5, съгласно 
Наредбата за символите, почетните звания, отличията и наградите на община Шумен. 
Проф. Христов и аз отчитаме невероятния принос на Школа А&Б и на този състав, и на 
тези деца. С огромно удоволствие той ще направи предложението, защото съгласно чл. 49, 
ал. 1, предложение за връчване „Награда на кмета на Община Шумен“ може да прави 
самият кмет. Така че в навечерието на празника, заедно с всички тези, които ще гласувате 
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днес, ще получат тези страхотни деца от отбора, от ученическия отбор на Школа А&Б, ще 
получат статуетка и диплом. Мисля, че всички сме обединени, цялата администрация и 
засвидетелстваме уважение, признателност към всичко това, което прави Школа А&Б, за 
всички тези деца. И мисля, че тази награда, която ще получат разбира се, е на ниво, на 
което ще са и другите награди. С огромно удоволствие предавам от името на кмета и лично 
от мое име, предайте и на тези деца, на този състав, че ще бъдат отличени в навечерието на 
24-ти май, както заслужават.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Благодаря от името на децата.“ 
Доц. д-р В. Ковчазова - „Искам да пожелая успех на двете изключителни събития, 

които започват тези дни. Успех и с огромно удоволствие, наистина. Пожелавам успех на 
цялата комисия.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Нашата комисия, аз съм убедена, че се присъединяваме 
към това, което Вие предлагате и което ще внесете.  
Колеги, ще трябва да продължим след този хубав момент и след това, което   г-жа 
Ковчазова каза и ни уведоми на комисията. 

Аз искам да кажа няколко думи във връзка с номинацията, която е направена от 
педагогическия колектив, както и от Обществения съвет на Второ основно училище 
„Доктор Петър Берон“. Поздравления! Калина отдавна заслужаваше тази награда, така че 
поздравления за тази номинация.“ 

Г-н П. Павлов - „Тя не искаше ли, но аз я предложих.“ 
Д-р А. Иванова-Неделчева - „Няма значение. То винаги отнякъде трябва да дойде. 

Смятам, че наистина тя заслужава тази награда. Има дълги години, общо взето, неуморен, 
всеотдаен труд.“ 

Г-н П. Павлов - „Сърцето и душата на нашето училище. Без нея нашето училище 
нямаше да бъде такова, каквото е в момента. Късметлия съм, че работя с такъв човек.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Аз на Експертна комисия изказах удовлетворението си 
за това, че е предложена инж. Недялка Йорданова, която е учител в професионална 
гимназия „Христо Ботев“. Изключителен колега, виждаме в професионалните гимназии как 
може да се работи, намира начин с децата да работи и съответно да ги извежда на призови 
места.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Благодаря за това, което предоставяме на децата, но аз мислех, че 
ще обсъждаме номинация по номинация и затова приключих със Симона, но тук има още 
една номинация, която аз искам да подкрепя. Отново са двама души предложени. Това е 
номинацията в областта „студент в областта на природните, математическите и 
техническите науки“. Предложението на Шуменския университет е за Цветелина Петрова. 
Тя е четвърти курс, специалност „Информационни технологии, информатика и 
математика“. Моето отношение към тази студентка е по-скоро като към колега. От три 
години Цветелина Петрова работи с мен в Школа А&Б и част от имената, които преди 
малко прочете доц. Ковчазова, всъщност са и нейни ученици. Ако вземем Александър 
Вълчев, който е може би най-добрия в момента във възрастовата си група в България, той е 
неин ученик още от четвърти клас. Цветелина е един млад, обещаващ учител нещо, което 
много рядко се среща в момента, учител по информатика, информационни технологии и 
математика. И това е човек, който наистина си обича професията. Освен това, тя в момента 
има и научна дейност. Видях, че не я е приложила, тъй като няма публикации по въпроса. 
Това ще бъде дипломната ѝ работа. Научната ѝ дейност е в областта на обучението по 
информатика и тя продължава да разработва моята методика, наречена „Спираловиден 
подход в обучението по информатика“. Тя продължава да разработва някои допълнителни 
етапи в тая област. Т.е., това е една студентка, която освен отличния си успех, има още от 
сега професионална реализация, а и обещаваща научна работа. И затова подкрепям горещо 
тази кандидатура. Разбира се, както каза преди малко колегата, щом има двама 
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номинирани, аз не оспорвам достойнствата и на другата кандидатка. Просто промотирам 
Цветелина, защото аз я познавам и знам какво може.“ 

Г-н Б. Иванов - „Аз поддържам отново своята теза. Прекрасни думи, но след като 
Експертната комисия е взела решенията аз, оглеждайки всяка една кандидатура, за мене 
самото присъствие на тези лица, дейци, преподаватели, ученици, формации, че са тук в тези 
номинации е достатъчно красноречиво, че те са бележити със своите приноси, дейности, 
научни трудове и други в сферата на образованието. Така че аз мисля, че всеки един, даже с 
номинацията е награда и чест за самата личност, че е номиниран.“ 

 
ПО ВТОРА ТОЧКА 
Избор на комисия за таен вот 
 
Д-р А. Иванова-Неделчева - „Колеги, да преминем към втора точка. Първо да 

изберем комисията за таен вот. Аз предлагам г-жа Стефанова като представител на 
журналистите да е в комисията. Предлагам също г-н Павел Павлов и г-жа Мийрям Салим-
Ахмед, която да бъде председател на комисията.“  

 
С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното решение: 

Избира комисията за тайният избор, състояща се от трима членове - председател - г-
жа М. Салим-Ахмед, членове - г-н П. Павлов и  г-жа М. Стефанова, която да провери 
и обобщи резултатите от тайното гласуване.   

 
 
Г-жа М. Салим-Ахмед като председател на комисията, даде разяснения по начина на 

гласуване.  
 

 
В 15.30 часа членовете на постоянната комисия пристъпиха към гласуване. 
Тайното гласуване приключи в 15.34 часа. 
Преброяването и обобщаването на гласовете приключи в 15.39 часа. 
 
 
Г-жа М. Салим-Ахмед - председател на комисията по избора, обяви резултатите от 

тайния вот:  
1. За Симона Христова - 4 гласа „за“; 
2. За Димитър Стойков - 2 гласа „за“; 
3. За Боян Николов  - 6 гласа „за“; 
4. За Дениз Иванов - 6 гласа „за“; 
5. За Цветелина Петрова - 5 гласа „за“; 
6. За Пламена Иванова - 1 глас „за“; 
7. За Светлана Чехо - 6 гласа „за“; 
8. За Гергана Грозева  - 6 гласа „за“; 
9. За инж. Недялка Йорданова - 6 гласа „за“; 
10.  За д-р Даниела Димитрова - 6 гласа „за“; 
11.  За Калина Маринова - 6 гласа „за“; 
12.  За Ученически съвет към СУ „Сава Доброплодни“ - 6 гласа „за“; 
13.  За Педагогическият колектив на  ДГ „Братя Грим“ - 6 гласа „за“; 
14.  За Педагогическият екип на ЦПЛР-ОДК „А. Стоянов“ - 6 гласа „за“. 
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Г-н П. Павлов - „Аз смятам, че трябва да стимулираме всички деца. Това 
съревнование между Симона и Димитър смятам, че е безсмислено и аз предлагам по тази 
идея, която беше и за ученическите формации, да предложим на кмета да награди Димитър 
Стойков с наградата на кмета. Това е моето предложение. Смятам, че това е достойно. Аз 
лично гласувах за Симона, защото там видях повече принос, но смятам, че Димитър също 
заслужава награда и моето предложение е от името на комисията да предложим на кмета да 
награди Димитър Стойков с наградата на кмета.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „В този случай аз ще се изкажа и смятам, че това, което 
направи г-жа Ковчазова като предложение за учениците, които са от Школа А&Б, които 
представят града и страната, това за мен са изключителни постижения на учениците и 
смятам, че това трябва да остане така. А Стойков е млад и ще продължи напред в друга 
ситуация. Нека да не преминаваме границата с наградите. Нормално е, това е едно 
състезание и смятам, че така трябва да бъде.“ 

Г-н В. Тодоров - „Съгласен съм с г-жа Неделчева, иначе няма да го има този, 
конкурентния момент. За съжаление няма голяма конкуренция, аз това отчитам. Би 
трябвало поне за тая категория, да има едни 7-8-10 ученика.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „И аз така смятам, защото когато има конкуренция, 
нивото се вдига. Аз смятам, че самата номинация от институцията и после от Експертната 
комисия, това наистина си е много сериозна стъпка. Никой не би предложил просто без 
заслуги, но вече накрая трябва да победи най-добрият.“ 

Г-жа М. Салим-Ахмед - „Не само в категория ученик, изобщо нямаме много 
конкурентни номинации, както и в другите категории, като преподавател например, от 
висшето образование, нямаме. От областта на хуманитарните науки почти нищо не 
виждаме тук.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Ние всяка година, между другото, си го казваме. 
Въпросът е, че с всяка изминала година сякаш по-плахи са предложенията.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Тази номинация „Ученик на годината в хуманитарната и 
природо-математическата област“, е доста обширна и предвижда номинации на хора, които 
са с абсолютно несравними постижения, както беше в момента между Симона и Димитър. 
Защото понякога, особено ако човек е в хуманитарната област, и другият кандидат е в 
природо-математическата, направо не знам какво сравняваме.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „То не е обект в момента на това заседание, но само 
искам да кажа, че когато и в хуманитарната област има постижения, то затова е, и когато се 
обединят, трябва да е с най-високите постижения.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Като стана въпрос за това, че няма достатъчно кандидати, аз 
мисля, че има още 6-7 кандидата за тая награда, но ние приехме едно училище да има право 
да излъчи само един. И това, между другото, е доста добре, защото не сме ние, които ще 
решаваме в това училище кой е по-добрия.“ 

Д-р А. Иванова-Неделчева - „Така е.“ 
Г-жа Б. Йовчева - „Може би учителските колективи трябва да са малко по-дейни в 

това отношение, да мотивират децата.“ 
 
 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15.50 часа. 

 
 
 
 
ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: 

       /д-р Ал. Иванова-Неделчева/ 
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ПРОТОКОЛЧИК: 
  /М. Шарбанова/ 


